
TD, ass. TD, rennleder, ass rennleder
referat fra jurymøte nr 8, torsdag 30/3-23

klokkeslett 12.45: sak nr: 1 Oppsummering
Para: Løper falt. Er sjekka ut av helsepersonell.
TV-sendingene fungerte godt. Noen publikummere måtte flyttes pga skiltene.
Transport av publikum ut i løypeområdet er en utfordring.
Alt flyter bra. God kommunikasjon.
Må være ekstra oppmerksomme ved start TV-punkt. Løypevaktene
oppmerksomme nå.
Løypene står seg veldig bra.
Til i morgen: Helt greit å ikke ha spor i første bakke. Sette mer spor inn i siste
utforbakke.
Mange positive tilbakemeldinger.
Samme arbeidsfordeling til neste løp, 10 km

Møtet hevet.

Ellen Gullbrekken
ref


